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ZÁPIS Č. 9 ZE ZASEDÁNÍ VĚDECKÉ RADY ESF MU 

konaného dne 2. 6. 2011 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny (doc. Ševčík se dostavil krátce po zahájení jednání a byl 
přítomen při projednávání všech bodů programu VR)  

Program:  

1. Úvodní slovo děkana, schválení programu 

2. Habilitační řízení Mgr. Jiřího Špalka, Ph.D. 

3. Zpráva o habilitačním řízení Ing. Magdaleny Hunčové, Ph.D. 

4. Návrh na složení komise pro habilitační řízení Ing. Radoslava Škapy, Ph.D. 
v oboru Podniková ekonomika a management 

5. Návrh na jmenování členů komisí pro SZZ v bakalářských, navazujících 

magisterských a magisterských studijních programech  

6.  Návrh na jmenování členů komisí pro SDZ a komisí pro obhajoby disertačních 

prací jednotlivých studentů (členové komisí bez doc./prof.) 

7.  Návrh na jmenování školitele k tématu disertační práce (školitel bez doc./prof.) 
v oboru Veřejná ekonomie 

8.  Návrh na jmenování školitele k tématu disertační práce a konkrétnímu        

studentovi  (školitel bez  doc./prof.) v oboru Finance 

 

Ad 1) V úvodu jednání předseda VR doc. JUDr. Ivan Malý, CSc. přivítal přítomné a předloţil 

členům VR navrhovaný program jednání. Program byl jednomyslně schválen.  

 

Ad 2)  Habilitační řízení Mgr. Jiřího Špalka, Ph.D. 

Proděkanka pro vědu a výzkum přednesla úvodní slovo a poţádala předsedu hodnoticí komise 

prof. Ing. Juraje Němce, CSc. o představení uchazeče a seznámení členů VR se stanoviskem 
hodnoticí komise. Prof. Němec informoval VR radu o průběhu práce hodnoticí komise a 

seznámil vědeckou radu  s pozitivním hodnocením komise a jejím  návrhem na jmenování Mgr. 
Špalka docentem v oboru Veřejná ekonomie. Člen komise prof. Ing. František Ochrana CSc. 

poté podrobněji rozvedl pozitivní stanovisko habilitační komise a zdůraznil kvalitu  publikačních 

výsledků a výstupů vědecké práce Mgr. Špalka a jeho přínos pro experimentální ekonomii.  

Proděkanka Lukášová vyzvala uchazeče k přednesení přednášky na téma „Teorie veřejných 

statků ve světle experimentální ekonomie“. Po ukončení přednášky byl uchazeč vyzván k 
prezentaci výsledků své habilitační práce. Přednášku uchazeče a prezentaci jeho habilitační 

práce vyslechlo 26 členů VR. Po ukončení přednášky a prezentace byla vědecká rada 
seznámena s posudky oponentů habilitační práce a poté následovala veřejná rozprava. V rámci 

veřejné rozpravy uchazeč nejprve odpověděl na dotazy a připomínky v posudcích a poté na 
dotazy členů VR. V rámci veřejné rozpravy poloţili dotazy prof Krebs., prof. Blaţek a  prof. 

Ochrana. 
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Po ukončení veřejné rozpravy opustil uchazeč místnost a následovala volba skrutátorů.  
Proděkanka Lukášová navrhla jako skrutátory  prof.  Ing. Karla Skokana, Ph.D. a doc. Ing. 

Jaroslava Rektoříka, CSc. Následovalo hlasování o návrhu, návrh byl schválen (počet 
přítomných členů:  26, kladných hlasů:  24, záporných hlasů:  0, zdrţeli se hlasování: 2). Po 

ukončení hlasování o skrutátorech následovala neveřejná rozprava, poté byly rozdány 
hlasovací lístky a  zahájeno tajné hlasování o návrhu na jmenování Mgr. Jiřího Špalka, Ph.D. 

docentem v oboru Veřejná ekonomie.  

Po ukončení hlasování skrutátoři sečetli odevzdané hlasy a oznámili výsledek předsedovi VR - 
počet členů VR oprávněných hlasovat: 26, počet přítomných členů vědecké rady oprávněných 

hlasovat: 26, odevzdáno bylo kladných hlasů: 25, záporných hlasů: 0, neplatných hlasů: 1.   

Uchazeč Mgr. Jiří Špalek, Ph.D. byl pozván před VR a předseda VR vyhlásil výsledek: „V tajném 

hlasování se vědecká rada usnesla na postoupení návrhu ke jmenování uchazeče  Mgr. Jiřího 
Špalka, Ph.D. docentem v oboru Veřejná ekonomie“.  

 
Ad 3)  Zpráva o habilitačním řízení Ing. Magdaleny Hunčové, Ph.D. 

Předseda habilitační komise prof. Ing. Antonín Slaný, CSc.  seznámil přítomné s postupem 

práce habilitační komise a s jejím stanoviskem: na základě komplexního zhodnocení 
předloţených dokladů, celkové vědecké a pedagogické práce uchazečky, publikační činnosti a 

oponentních posudků habilitační práce (v nichţ všichni oponenti upozornili na závaţné 
nedostatky práce a konstatovali, ţe habilitační práce Ing. Magdaleny Hunčové, Ph.D. nesplňuje 

podmínky standardně kladené na habilitační práce) komise  doporučila zastavení habilitačního 
řízení.  

Po ukončení diskuse proděkanka pro vědu, výzkum a DSP navrhla dva skrutátory: prof.  Ing. 
Karla Skokana, Ph.D. a doc. Ing. Jaroslava Rektoříka, CSc. Následovalo hlasování, návrh byl 

schválen (počet přítomných členů:  26, kladných hlasů:  24, záporných hlasů:  0, zdrţeli se 

hlasování: 2). Poté byly rozdány hlasovací lístky a proběhlo hlasování o návrhu na zastavení 
habilitačního řízení Ing. Magdaleny Hunčové, Ph.D. Návrh byl schválen (počet přítomných členů 

VR: 26, kladných hlasů: 25, záporných hlasů: 0, neplatných hlasů: 1).  

 

Ad 4)  Návrh na složení komise pro habilitační řízení Ing. Radoslava Škapy, Ph.D. 
v oboru Podniková ekonomika a management 

Proděkanka pro vědu a výzkum uvedla, ţe dne 11. 5. 2011 bylo na ţádost uchazeče zahájeno 
habilitační řízení Ing. Radoslava Škapy, Ph.D. Uchazeče vědecké radě stručně představila.  

Děkan ESF přednesl  návrh na sloţení habilitační komise:  

Předsedkyně:  prof. Ing. Eva Kislingerová, CSc., VŠE v Praze, Fakulta podnikohospodářská 
Členové:  prof. Ing. Štefan Majtán, PhD., EU v Bratislavě, Fakulta podnikového                          

managementu 

                prof. Ing. Miroslav Hučka, CSc., VŠB – TU v Ostravě, Ekonomická fakulta 
                prof. Ing. Jiří Dvořák, DrSc., VUT v Brně, Fakulta podnikatelská 

doc. PhDr. Ing. Aleš Gregar, CSc., UTB ve Zlíně, Fakulta ekonomiky a                      
managementu 

 

Proběhlo hlasování o návrhu, návrh byl schválen (počet přítomných členů VR:  26, kladných 

hlasů: 24, záporných hlasů: 0, zdrţeli se hlasování: 2).  

 

Ad 5)  Návrh na jmenování  členů komisí pro SZZ v bakalářských, navazujících 
magisterských a magisterských studijních programech 

 

Proděkan pro studium Ing. Martin Kvizda, Ph.D. představil návrh na jmenování nových členů 

komisí pro státní závěrečné zkoušky:  

Obor:   Podnikové hospodářství, magisterské studium 
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 Ing. Bc. Viktor Kulhavý,MSLS, Ph.D. 
 Ing. Jana Majerová  

Obory: Podnikové hospodářství, Management,  bakalářské studium 

 Ing. Bc. Viktor Kulhavý,MSLS, Ph.D. 
 Ing. Jana Majerová 

 

Proběhlo hlasování o návrhu, návrh byl schválen (počet přítomných členů VR: 26, počet 

kladných hlasů: 25, počet záporných hlasů: 0, zdrţel se hlasování: 1).  

 

Ad 6)  Návrh na jmenování členů komisí pro SDZ a komisí pro obhajoby      

disertačních prací jednotlivých studentů (členové komisí bez doc./prof.) 

Děkan ESF představil návrh na jmenování členů komisí pro státní doktorské zkoušky a 

obhajoby disertačních prací bez titulu doc./prof. pro níţe uvedené studenty. Vysvětlil, ţe 

uvedený návrh je předkládán na základě  poţadavku Studijního a zkušebního řádu MU, podle 
nějţ školitel studenta  má být členem komise. 

Obor:   Podniková ekonomika a management 

 Ing. František Kalouda, CSc., MBA – doktorand Ing. Martin Svítil 

Přítomno bylo 25 členů vědecké rady. Proběhlo hlasování o návrhu, návrh byl schválen (počet 

kladných hlasů: 25, počet záporných hlasů: 0, zdrţeli se hlasování: 0).  
 

 Ing. Petr Smutný, Ph.D.  - doktorand Ing. Boris Janča 

Přítomno bylo 25 členů vědecké rady. Proběhlo hlasování o návrhu, návrh byl schválen (počet 

kladných hlasů: 24, počet záporných hlasů: 0, zdrţel se hlasování: 1).  
 

 Ing. Ladislav Šiška, Ph.D. – doktorandky  Ing. Lucie Hubaczová, Ing. Olga 

Kubová, Ing. Jana Majerová 

Přítomno bylo 25 členů vědecké rady. Proběhlo hlasování o návrhu, návrh byl schválen (počet 

kladných hlasů: 23, počet záporných hlasů: 0, zdrţeli se hlasování: 2).  

Obor:  Veřejná ekonomie 
 Ing. Vladimír Hyánek, Ph.D. - doktorandi Ing. Eduard Marček, Ing. Zuzana 

Prouzová, Ing. Marie Hladká 

Přítomno bylo 25 členů vědecké rady. Proběhlo hlasování o návrhu, návrh byl schválen (počet 
kladných hlasů: 23, počet záporných hlasů: 0, zdrţeli se hlasování: 2).  

 
 Ing. Vladimír Ţítek, Ph.D.  – doktorandka Ing. Lucie Winklerová  

Přítomno bylo 25 členů vědecké rady. Proběhlo hlasování o návrhu, návrh byl schválen (počet 
kladných hlasů: 25, počet záporných hlasů: 0, zdrţeli se hlasování: 0).  
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Ad 7)  Návrh na jmenování školitele k tématu disertační práce (školitel bez 

doc./prof.) v oboru Veřejná ekonomie 

 

Děkan ESF představil návrh na jmenování RNDr. Josefa Kunce, Ph.D. školitelem v oboru 
Veřejná ekonomie, a to pro  téma  „Města a obce České republiky v socioekonomické a 

prostorové perspektivě“. Konstatoval, ţe RNDr. Kunc  splňuje poţadavky  kladené na 
publikační činnost školitelů  a ţe jmenován bude aţ pro konkrétného studenta, který se 

k danému tématu přihlásí. 
 

Doc.  Kotlán poloţil dotaz, zda je téma a školitel vhodný pro obor veřejná ekonomie, nebo 

spíše pro regionální politiku. Na dotaz odpověděli kladně doc. Malý a doc. Viturka. Prof. 
Ochrana jmenování doporučil. 

Proběhlo hlasování, návrh byl schválen (počet přítomných členů VR: 25, počet kladných hlasů: 
24, počet záporných hlasů: 0, zdrţeli se hlasování: 1). 

 

Ad 9) Návrh na jmenování školitele k tématu disertační práce a konkrétnímu 

studentovi  (školitel bez  doc./prof.) v oboru Finance 

 
Děkan ESF představil návrh na jmenování školitele Ing. Borise Šturce, CSc. pro studenta  

Ing. Jiřího Uhmana k tématu „Analýza metod oceňování vybraných finančních derivátů se 
zaměřením na aplikaci v praxi komerčních bank s důrazem na spekulativní poptávku“ . 

Proděkanka Lukášová vysvětlila, ţe se jedná o studenta, který vzhledem k tématu své 

disertační práce  přestoupil z oboru Finance na obor Ekonomie (do DSP nastoupil v době, kdy 
obor Finance na ESF ještě neexistoval). Tentýţ školitel jej vedl jiţ v předešlých pěti letech, je 

tedy třeba pouze schválení pro daný obor. 

Proběhlo hlasování, návrh byl schválen (počet přítomných členů VR: 25, počet kladných hlasů: 

25, počet záporných hlasů: 0, zdrţeli se hlasování: 0). 

 

Ad 9)  Různé, závěr zasedání 

Předseda VR  přivítal nového člena VR pana doc. Ing. Miroslava Ševčíka, CSc., pan doc. Ševčík 

poblahopřál pracovníkům ESF k 20. výročí zaloţení fakulty. 

Doc. JUDr. Ivan Malý, CSc. poděkoval  členům VR za účast a ukončil jednání VR.  

 

Zapsala:   Bc. Marta Ordeltová 

Viděl:       doc. JUDr. Ivan Malý, CSc.  

 

 

 

 

 


